

251 (IX). Report of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization

Resolution of 23 July 1949

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the report of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization for 1948/49;¹

Urges the Organization to continue to give special attention to the war-devastated and the economically under-developed countries; and

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the ninth session of the Council.²

252 (IX). Report of the International Labour Organization

Resolution of 8 July 1949

The Economic and Social Council

Expresses its appreciation of the third report of the International Labour Organization to the United Nations;³ and

Requests the Secretary-General to transmit to the Organization the records of the discussions on the report which took place at the ninth session of the Council.⁴

253 (IX). International Centre for Training in Public Administration

Resolution of 28 July 1949

The Economic and Social Council

Taking note of General Assembly resolution 246 (III) concerning the establishment of an International Centre for Training in Public Administration, and the report of the Secretary-General on international facilities for the promotion of training in public administration;⁵

Approves the report of the Secretary-General concerning the structure and functions of the International Centre for Training in Public Administration, including the recommended programme of action for 1950; and

251 (IX). Rapport de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture

Résolution du 23 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le rapport de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture pour 1948/49¹;

Prie instamment cette Organisation de continuer à accorder une attention toute spéciale aux pays dévastés par la guerre et aux pays insuffisamment développés du point de vue économique; et

Prie le Secrétaire général de transmettre à cette Organisation le compte rendu des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa neuvième session.²

252 (IX). Rapport de l'Organisation internationale du travail

Résolution du 8 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Exprime la satisfaction que lui inspire le troisième rapport présenté par l'Organisation internationale du travail aux Nations Unies;³ et

Prie le Secrétaire général de transmettre à cette Organisation le compte rendu des débats que le Conseil a consacrés à ce rapport au cours de sa neuvième session.⁴

253 (IX). Centre international de formation professionnelle en matière d'administration publique

Résolution du 28 juillet 1949

Le Conseil économique et social

Prenant acte de la résolution 246 (III) de l'Assemblée générale, relative à la création d'un Institut international d'administration publique, ainsi que du rapport du Secrétaire général sur les mesures internationales propres à favoriser la formation professionnelle en matière d'administration publique;⁵

Approuve le rapport du Secrétaire général relatif à la structure et aux fonctions du Centre international de formation professionnelle en matière d'administration publique, y compris le programme d'action recommandé pour 1950; et

¹ See document E/1349.

² See documents E/AC.7/SR.95-96 and E/SR.306.

³ See document E/1362.

⁴ See documents E/SR.287-288.

⁵ See document E/1335.

¹ Voir le document E/1349.

² Voir les documents E/AC.7/SR.95-96 et E/SR.306.

³ Voir le document E/1362.

⁴ Voir les documents E/SR.287-288.

⁵ Voir le document E/1336.